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Noord-Holland

Zo min mogelijk geheim verklaren provinciale documenten

Provinciale Staten van Noord-Holland,
Datum: 29mei2017
Onderwerp: Zo min mogelijk geheim verklaren provinciale documenten

Motie vreemd aan de orde van de dag

Constaterende dat:
• uit onderzoek van de Randstedeljke Rekenkamer uit 2014 naar voren komt dat in de vorige

Statenperiode (tot oktober 2013) de provincie Noord-Holland 27 documenten geheim heeft
verklaard;

• uit onderzoek van NH Nieuws naar het geheim verklaren van documenten door de 4$ Noord-
Hollandse gemeenten en de provincie Noord-Holland van 2014 tot en met 2016, blijkt dat
laatstgenoemde in deze periode maar liefst 175 documenten geheim heeft verklaard;

• de Noord-Hollandse overheid daarmee de twijfelachtige eer heeft derde te staan in de
provincie Noord-Holland met alleen nog twee lokale overheden boven zich die nog meer
documenten geheim hebben verklaard;

• volgens NH Nieuws regelmatig vraagtekens kunnen worden gezet bij de motieven
voor geheimhouding.

Overwegende dat:
• het in sommige gevallen noodzakelijk is om tot geheimhouding van documenten over te gaan,

aangezien er anders schadelijke gevolgen kunnen zijn voor personen, bedrijven of het
maatschappelijk belang;

• het voor het vertrouwen van de Noord-Hollandse burgers in de provinciale politiek, van groot
belang is dat zo min mogelijk documenten geheim worden verklaard en in gevallen dat er wel
voor geheimhouding wordt gekozen, een deugdelijke onderbouwing wordt gegeven.

Roept het College op om:
• in samenwerking met PS te komen tot een werkwijze waarbij altijd bij het opleggen van

geheimhouding een deugdelijke onderbouwing wordt gegeven;
• in samenwerking met PS te streven naar zo min mogelijk geheim verklaren van documenten;
• waar mogelijk alleen gedeelten van documenten met specifiek gevoelige informatie te

verwijderen of onzichtbaar te maken en niet hele documenten geheim te verklaren.

En gaan over tot de orde van de dag.

M. Deen
PVV N-H



V(%cö5 2L7

— PARTIJ VOOR DE VRIJHEID

Noord-Holland

Inventarisatie incidenten asielzoekers

Provinciale Staten van Noord-Holland,

LxELLoeper

Datum:
Onderwerp:

29mei2017
Inventarisatie incidenten asielzoekers

Motie vreemd aan de orde van de dag

Constaterende dat:

- het COA over heel 2016 maar liefst 1.666 incidenten heeft geregistreerd in Noord-Holland,
waarbij asielzoekers direct of indirect betrokken zijn, variërend van fysieke agressie en geweld
tegen personen tot het niet naleven van huisregels;

-de Telegraaf op 29 april 2017 onder andere berichtte dat de Nationale Politie criminaliteitscijfers
van asielzoekers onder de pet wilde houden.

Overwegende dat:

- er sprake is van een structureel probleem met asielzoekers die misdrijven plegen tegen
personen en/of overlast veroorzaken;

- orde en veiligheid een collectief goed is dat gemeenten en politie/justitie ontstijgt;

- de provincie Noord-Holland een belangrijke bijdrage kan leveren bij de transparantie van
gegevens over misstanden met asielzoekers en het waarborgen van de orde en
veiligheid binnen de provincie Noord-Holland.

Roept het College op om:

- zo snel mogelijk een inventarisatie (plus specificatie) te maken van het aantal incidenten met
asielzoekers in 2016 in samenspraak metjustitie en gemeenten en hierover te berichten aan P5
voor het aankomende zomerreces.

N. Kaptheijns
PVV N-H

En gaan over tot de orde van de
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Vergadering Provinciale Staten van 29 mei 2017,
agendapunt 2

Vaststelling agenda en regeling van werkzaamheden

Motie vreemd aan de orde van de dag

Stimuleringsfonds lokale en regionale journalistiek

Wij stellen u voor het volgende besluit te nemen:

Provinciale Staten van Noord-Holland, in vergadering bijeen op 29 mei 2017,

overwegende dat:

• in opdracht van de gemeente Leiden de Leerstoelgroep Journalistiek en Media van de Universiteit
Leiden een onderzoek heeft gedaan naar het opzetten van een stimuleringsfonds voor lokale en
regionale journalistiek;

• de onderzoekers op basis van hun onderzoek aan de raad van Leiden hebben voorgesteld een
dergelijk stimuleringsfonds op te richten;

• de portefeuillehouder media en communicatie in het college van burgemeester en wethouders
van Leiden, de heer R.C.L. Strijk (D66), het onderzoeksresultaat als volgt heeft toegelicht: “Het
Leidse college en de gemeenteraad maken zich zorgen over het voortbestaan van een pluriform
lokaal medialandschap en het effect daarop in de werking van de lokale democratie. Hoe beter
inwoners, ondernemers en instellingen geïnformeerd zijn over wat er lokaal speelt, hoe meer zij
ook zullen participeren en zich zullen inzetten voor de stad. We maken ons zorgen of de lokale
media met het huidige verdienmodel deze taak de komende jaren vol kunnen blijven houden.
Daarom heeft de gemeenteraad het college gevraagd onderzoek te laten doen naar de mogelijk
heden voor het opzetten van een stimuleringsfonds voor de lokale journalistiek”;

• burgemeester en wethouders van Leiden thans de verdere uitwerking van het voorstel onder
zoeken;

• de burgemeester van Haarlem, de heer J. Wienen desgevraagd aan de raad van de gemeente
Haarlem heeft toegezegd zich te verdiepen in het rapport van de Leidse onderzoekers en te zullen
rapporteren aan de raad van de gemeente Haarlem over de wenselijkheid van een stimulerings
fonds voor lokale en regionale journalistiek;

• de provincie Noord-Holland eveneens belang hecht aan het voortbestaan van een pluriform
regionaal medialandschap;

verzoeken de Commissaris van de Koning:

kennis te nemen van het onderzoek naar het opzetten van een stimuleringsfonds voor lokale en
regionale journalistiek, zich in verbinding te stellen met de wethouder media en communicatie van
de gemeente Leiden en de burgemeester van Haarlem - teneinde te bezien of en op welke wijze de
gemeenten Leiden en Haarlem en de provincie Noord-Holland gezamenlijk kunnen optrekken bij het
zetten van vervolgstappen op weg naar de eventuele vorming van een stimuleringsfonds voor lokale
en regionale journalistiek, en over het resultaat van zijn inspanningen te rapporteren aan provinciale
staten.

J.M. Bruggeman
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GROEN Partij voor
de Dieren
Statenfractie Noord-Holland

Motie vreemd aan de orde van de dag

Motie ‘Garantstellingen toevoegen aan het Participatiefonds Duurzame Economie Noord-Holland’

De Provinciale Staten van Noord-Holland bijeen in vergadering op 29 mei 2017,

Constaterende dat

1. Gebleken is dat het Participatiefonds Duurzame Economie Noord-Holland niet optimaal
wordt benut;

2. De Energy Board in een analyse d.d. 26 juni 2015 heeft geconstateerd dat o.a. behoefte be
staat aan het instrument ‘garantstelling’;

3. Dit instrument in de Tussenevaluatie Participatie Duurzame Economie Noord-Holland van
december 2015 in een van de aanbeveling is opgenomen (pag. 4);

4. Uit de brief d.d. 1 maart 2017 blijkt dat Gedeputeerde Staten niet van plan zijn ‘garantstel
ling’ aan het instrumentarium toe te voegen, hoewel door Provinciale Staten, bij Motie Ver
beteren Participatiefonds Duurzame Energie (motie 10/ 23-05-2016), uitdrukkelijk is ge
vraagd de aanbevelingen uit de tussenevaluatie als uitgangspunt te nemen;

Overwegende dat

5. De uitleg van de gedeputeerde na elke vraag daarover is steeds bijgesteld, op een wijze die
niet overtuigt en die niet leidt tot een toereikende motivering: Het advies van de Energy
Board zou niet overeenkomen met ‘aanbevelingen uit de markt’, die zijn gebleken uit de ‘in
houdelijk veel dieper gaande’ ‘grote evaluatie’; Althans het blijkt uit een ‘marktconsulatie’,
die heeft bestaan uit een gesprek met het management van PDENH, een vergelijking van de
websites van en telefonisch contact met drie vergelijkbare provinciale fondsen (waarvan geen
verslagen zijn opgesteld!)

6. Niet valt in te zien hoe deze niet gedocumenteerde ‘marktconsultatie’, die kennelijk niet de
marktpartijen zelf betrof, ‘veel zwaarder’ kan wegen dan de aanbevelingen van de energy
board, wetende dat bedrijfsleven, overheid en onderzoeks- en onderwijsinstellingen, die
werkzaam zijn op het gebied van duurzame energie, daarin samenkomen;

Concluderende dat

Het besluit en de motivering om op voorhand af te zien van hantering van het instrument

‘garantstelling’ onvoldoende recht doet aan de opdracht die Provinciale Staten aan Gedepu
teerde Staten heeft gegeven in de motie verbetering Participatiefonds Duurzame Economie
Noord-Holland;



- Garantstellingen een waardevolle aanvulling kunnen zijn, bijvoorbeeld waar het gaat om pro

jecten rondom Geothermie;

Draagt Gedeputeerde Staten op:

Alsnog de mogelijkheid van garantstellingen uit te werken in het voorstel verbetering Parti

cipatiefonds Duurzame Economie Noord-Holland.

En gaan over tot de orde van de dag

R.P.M. de Dieren
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Constaterende dat:

ROEN (“ Partij voor D
tj de Dieren Ouderenpartij NH

Motie vreemd aan de orde van de dag: actieplan weidevogels

Provinciale Staten van Noord-Holland in vergadering bijeen op maandag 29 mei

- Door onderzoek van het Centraal Bureau voor Statistiek wederom is bevestigd dat het erg
slecht gaat met de weidevogels;

-
Op korte termijn handelen noodzakelijk is om de verdere afname van weidevogels te
stoppen;

- Er ook in Noord-Holland een belangrijke opgave ligt om de achteruitgang van weidevogels
tegen te gaan;

- Noord-Holland daarin een bijzonder verantwoordelijkheid heeft omdat in onze provincie 15%
van de Europese populatie van de grutto broedt en de provincie dus een grote rol speelt in
de bescherming van deze vogel;

- De bijdrage vanuit Economische za ken voor de eenmalige pilot onvoldoende is om
structurele verbetering in de habitat van weidevogels in Noord-Holland te bewerkstelligen;

- De provincie Noord-Holland naast de bestaande inspanningen en de eenmalige pilot haar
inzet moet vergroten om de weidevogels te beschermen;

- Een actieplan op te stellen voor het verbeteren van de habitat van weidevogels in
samenspraak met relevante maatschappelijke organisaties zoals de Vogelbescherming,
Landschap Noord-Holland en de nieuwe collectieven voor agrarisch natuurbeheer;

- Als basis voor het actieplan de door Economische Zaken geschetste scenario’s te nemen;
- De financiële gevolgen voor de mogelijke maatregelen in kaart te brengen;
- P5 voor 15 september 2017 of zoveel eerder als mogelijk te informeren over het actieplan;

Van mening dat:

Draagt het College op:

at over tot de orde van de dag,

inks)

0.
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ChristenUnie SGP

NOORB-HOU.AND

Provinciale Staten van Noord-Holland, in vergadering bijeen op 29 mei 2017, te Haarlem, ter
behandeling van deze motie ‘Hemweg’;

constaterende dat:
- Nederland het klimaatverdrag van Parijs heeft ondertekend;
- in Noord-Holland één kolencentrale actief is, de Hemweg $ van NUON/Vattenfall;
- deze Hemwegcentrale uit de jaren ‘90 stamt;
- een initiatief door Vandebron is gestart om vervroegde sluiting door aankoop

mogelijk maken, dat breed wordt gesteund;
- de provincie Noord-Holland zich nog niet heeft aangesloten;

overwegende dat:
- om snel klimaatneutraal te worden het sluiten van kolencentrales een zeer

kostenefficiënte optie is;
- met sluiting een potentieel recreatiegebied ontstaat;
- het milieu in de omgeving sterk verbetert na sluiting;
- de provincie Noord-Holland veel geld heeft ontvangen dankzij de

Hemwegcentrale, vanuit dividenden en verkoop van UNA en NUON;
- het voor de hand ligt dat de provincie niet instapt met gesloten beurs;

van mening dat:
- de kolencentrale aan de Hemweg $ zo snel mogelijk moet worden gesloten en de

C02 rechten van de markt moeten worden gehaald;
- er voor de medewerkers van de centrale en het toeleverende overslagbedrjf een

goed sociaal plan moet komen;
- de provincie Noord-Holland in financiële, organisatorische, (juridisch) adviserende

zin kan bijdragen aan het slagen van het initiatief, evenals met een lobby
inspanning richting het Rijk;

gehoord de discussie,

verzoeken het College van Gedeputeerde Staten:

- als voorzitter van het bestuursplatform NZKG initiatief te nemen de transitie van
de Hemwegcentrale te agenderen binnen het bestuursplatform en deze bijvoorbeeld
voor te dragen als prioritair project binnen het uitvoeringsprogramma NZKG 2040;

- onderzoek te doen naar de overige mogelijkheden die de provincie Noord-Holland
heeft om in zowel praktische als financiële zin bij te dragen;

- de uitkomsten van bovenstaande uiterlijk 1 augustus 2017 aan P5 voor te leggen
ter besluitvorming;

en gaan over tot de orde van de dag.

___
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motie
vergadering Provinciale Staten van 29 mei 2017,

agendapunt 8a —Vaststellen definitief PIP Brug Ouderkerk (VD-28)
onderzoek naar mogelijkheden om Brug Ouderkerk voor te bereiden op
komst lightrailverbindingen in de toekomst

Provinciale Staten van Noord-Holland in vergadering bijeen,

Constaterende dat:
- het definitief Provinciaal Inpassingsplan (PIP) voor de Brug Ouderkerk zal worden

vastgesteld;
- de Brug Ouderkerk vervangen moet worden door een nieuwe brug, die voor het

wegverkeer voorbereid zal zijn op de verkeersbewegingen van nu en van de nabije
toekomst;

- er tevens problemen zijn in de capaciteit van het Openbaar Vervoer in de regio
- er mogelijkheden dienen te worden gezocht om het Openbaar Vervoer in de regio aan

te passen aan de toekomstige vraag naar 0V;
- er op 9 november 2015 bij de begrotingsbehandeling in de Staten een motie is

aangehouden waarin wordt opgeroepen de ontwikkeling van een lightrailnet in de
provincie te onderzoeken (M43-2015).

Overwegende dat:

- het nog mogelijk zou moeten zijn om de geplande constructie van de nieuwe brug
dusdanig aan te passen dat de constructie geschikt zou kunnen zijn voor toekomstig
lightrail;

- als de nieuwe brug ongeschikt zou worden voor het medegebruik ervan door een
lightrailvoertuig, dit ernstige belemmeringen opwerpt om ooit tot een
lightrailverbinding in de regio te komen;

- het nu reeds aanpassen van de nog te bouwen brug bij een later besluit tot een

lightrailverbinding straks veel kosten zou kunnen besparen.



Besluit het college van GS op te roepen:

Een onderzoek te doen naar de mogelijkheden om de nieuwe Brug Ouderkerk dusdanig aan te
passen dat in de toekomst een eventuele lightrailverbinding gebruik kan maken van deze brug,
en de resultaten van dit onderzoek voor het kerstreces 2017 aan de Staten te doen toekomen.

Wim Hoo ervorst
SP

Berkum



VI 2/o- 2ö

ChristenUnie SGP

O Partij voor
de Dieren
Statenfractie Noord-Holland

Motie “Klimaatparagraaf in voordrachten”

De Provinciale Staten van Noord-Holland, in vergadering bijeen op 29 mei 2017 te Haarlem,
ter behandeling van agendapunt 9: “C02 monitoring” (VD-29);

constaterende dat:
• Nederland het klimaatverdrag van Parijs heeft ondertekend;
• de provincie Noord-Holland zich het doel heeft gesteld om in 2050 klimaatneutraal te zijn;
• heel veel beleidsbeslissingen van de provincie invloed hebben op het bereiken van dit doel;

van mening dat:
• het belangrijk is om bij iedere voordracht voor P5 rekening te houden met de eventuele

gevolgen van het besluit voor het klimaat;
• erin het verleden besluiten zijn genomen waarbij de effecten op het klimaat niet voldoende

mee zijn genomen in de afwegingen;

overwegende dat:
• het volgens GS niet altijd mogelijk is een precieze berekening van de effecten te maken;

voorts van mening dat:
• het vaak wel goed mogelijk is om bij de verschillende keuzemogelijkheden te bepalen welke

opties meer of minder bijdragen aan de klimaatdoelen van de provincie;
• het belangrijk is om deze afwegingen expliciet te maken bij het nemen van beslissingen;

dragen het College van Gedeputeerde Staten op:
• bij iedere voordracht voor P5 een paragraaf “Afweging van effecten op de klimaatdoelen” op

te nemen, waarin bondig wordt geschetst in hoeverre effecten op het behalen van de
klimaatdoelen worden verwacht, in welke mate is afgewogen of andere opties een
gunstigere invloed zouden hebben, en welke argumenten hebben geleid tot de voorliggende
keuze;

en gaan over tot de orde van de dag.

Michel Klein Bram van Liere Rosan Kocken
ChristenUnie-SGP Partij voor de Dieren GroenLinks
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Motie vreemd aan de orde van de dag: Weekly Meat Free Monday

De Provinciale Staten van Noord-Holland bijeen in vergadering op 29 mei 2017,

Constaterende dat;

1. Een vegetarisch dieet bijdraagt aan de klimaat- en duurzaamheidsdoelstellingen van de
provincie Noord-Holland;

2. Een vegetarisch dieet bijdraagt aan het vergroten van dierenwelzijn;

3. Een dieet met minder vlees en meer groente en fruit gezond is1

Overwegende dat;

1. De provincie Noord-Holland een voorbeeldfunctie heeft;
2. Meat Free Monday de provincie de kans geeft onder haar medewerkers het gesprek over

een duurzame levensstijl op gang te brengen;
3. Er reeds succesvolle Meat Free Monday projecten zijn bij de Rijksoverheid, het Noorse leger

en bij vele organisaties in Engeland en Amerika;

4. De provincie Noord-Holland hiermee ook al een start heeft gemaakt door met ingang van
augustus 2016 één dag per maand in de kantine van het Houtplein uitsluitend vegetarische
gerechten aan te bieden;

Draagt Gedeputeerde Staten op:

1. Op de ingeslagen weg voort te gaan en de frequentie van het exclusief vegetarische aanbod
op te schroeven van maandelijks naar wekelijks alsmede dit in te voeren in alle overige door
de provincie gefaciliteerde eetgelegenheden, om zo volwaardig aan te sluiten bij het
internationale concept van de ‘Meat Free Monday’.

En gaan over tot de orde van de dag

R.Pn(GroenLik3-

L.D. Vermaas (Partij voor de Dieren)

‘http://www.meatlessmonday.com/images/photos/2016/09/meattess-monday-gtobal-toolkjt.pdf


